



ສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ
ສັນຕິພາບ ເອກະລາດ ປະຊາທິປະໄຕ ເອກະພາບ ວັດທະນະຖາວອນ

ເມືອງປາກຊັນ
 ຄະນະໂຄສະນາອົບຮົມ

ເລກທີ. 46/ຄອມ
 ປາກຊັນ, ວັນທີ. 03.10.2024

ບົດລາຍງານ

ຮຽນ: ທ່ານ ຫົວໜ້າຄະນະໂຄສະນາອົບຮົມແຂວງ ບໍລິຄໍາໄຊທ໌ນັບຖື.

ເລື່ອງ: ລາຍງານຜົນສໍາເລັດ ການຈັດຕັ້ງເຊື່ອມຊຶມຜັນຂະຫຍາຍ ເອກະສານສຶກສາອົບຮົມການເມືອງ-ແນວຄິດເພື່ອດໍາເນີນກອງປະຊຸມໃຫຍ່ 3 ຂັ້ນຂອງພັກ ສໍາລັບສະມາຊິກພັກ, ພະນັກງານຮາກຖານ, ປະຊາຊົນ ແລະ ຊັ້ນຄົນຕ່າງໆແບບຄໍາຖາມ-ຄໍາຕອບ(ຂັ້ນບ້ານ).

- ອີງຕາມ ຄໍາແນະນໍາ ຂອງຄະນະໂຄສະນາອົບຮົມສູນກາງພັກ ສະບັບເລກທີ 74/ຄອສພ ລົງວັນທີ 13 ກຸມພາ 2024 ກ່ຽວກັບການນໍາໃຊ້ເອກະສານສຶກສາອົບຮົມການເມືອງ-ແນວຄິດເພື່ອດໍາເນີນກອງປະຊຸມໃຫຍ່ 3 ຂັ້ນຂອງພັກ ສໍາລັບສະມາຊິກພັກ, ພະນັກງານຮາກຖານ, ປະຊາຊົນ ແລະ ຊັ້ນຄົນຕ່າງໆແບບຄໍາຖາມ-ຄໍາຕອບ;
- ອີງຕາມ ຄໍາແນະນໍາເພີ່ມເຕີມ ເລກທີ 55/ຄປພຂ, ລົງວັນທີ 02 ເມສາ 2024 ກ່ຽວກັບການສຶກສາອົບຮົມການເມືອງ-ແນວຄິດເພື່ອດໍາເນີນກອງປະຊຸມໃຫຍ່ 3 ຂັ້ນຂອງພັກ ສໍາລັບສະມາຊິກພັກ, ພະນັກງານຮາກຖານ ແລະ ປະຊາຊົນຊັ້ນຄົນຕ່າງໆ ແບບຄໍາຖາມ-ຄໍາຕອບ;
- ອີງຕາມ ທິດຊີ້ນໍາຂອງຄະນະປະຈໍາພັກເມືອງ ຄັ້ງວັນທີ 23 ເມສາ 2024.

ຄະນະໂຄສະນາອົບຮົມເມືອງປາກຊັນ ຂໍຖືເປັນກຽດຮຽນລາຍງານໃຫ້ຂັ້ນເທິງຊາບວ່າ: ເມືອງປາກຊັນ ໄດ້ສໍາເລັດການຈັດຕັ້ງການຈັດຕັ້ງເຊື່ອມຊຶມຜັນຂະຫຍາຍ ເອກະສານສຶກສາອົບຮົມການເມືອງ-ແນວຄິດເພື່ອດໍາເນີນກອງປະຊຸມໃຫຍ່ 3 ຂັ້ນຂອງພັກ ສໍາລັບສະມາຊິກພັກ, ພະນັກງານຮາກຖານ, ປະຊາຊົນ ແລະ ຊັ້ນຄົນຕ່າງໆແບບຄໍາຖາມ-ຄໍາຕອບ ລາຍລະອຽດດັ່ງລຸ່ມນີ້:

➢ ເນື້ອໃນເອກະສານ:

1. ເອກະສານສຶກສາອົບຮົມການເມືອງແນວຄິດເພື່ອດໍາເນີນກອງປະຊຸມໃຫຍ່ 3 ຂັ້ນຂອງພັກສໍາລັບສະມາຊິກພັກ, ພະນັກງານຮາກຖານ, ປະຊາຊົນ ແລະ ຊັ້ນຄົນຕ່າງໆແບບຄໍາຖາມ-ຄໍາຕອບ.

➢ ໃນຕອນເຊົ້າຂອງວັນທີ 15-27 ພຶດສະພາ 2024 ເວລາ 8:30 ໂມງ ເຂດໂພນໄຊໃຕ້ ໄດ້ຈັດເຊື່ອມຊຶມຜັນຂະຫຍາຍ ເອກະສານສຶກສາອົບຮົມການເມືອງ-ແນວຄິດເພື່ອດໍາເນີນກອງປະຊຸມໃຫຍ່ 3 ຂັ້ນຂອງພັກ ສໍາລັບສະມາຊິກພັກ, ພະນັກງານຮາກຖານ, ປະຊາຊົນ ແລະ ຊັ້ນຄົນຕ່າງໆແບບຄໍາຖາມ-ຄໍາຕອບ ໄດ້ຈັດຢູ່ 03 ຈຸດ; ຈຸດທີ 01ຈັດ 1ຄັ້ງ ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນເຜີຍແຜ່ເອກະສານໂດຍແມ່ນທ່ານ ແກ້ວວິໄລ ໄຊຍະຈັກ ກໍາມການພັກເມືອງ ຫົວໜ້າຄະນະໂຄສະນາອົບຮົມ ຫົວໜ້າຄະນະກໍ່ສ້າງຮາກຖານເຂດໂພນໄຊໃຕ້ ແລະ ທ່ານ ຄໍາແພງ ເພັດປະທຸມມາ ຮອງຫົວໜ້າຫ້ອງການກະສິກໍາ ແລະ ປ່າໄມ້ , ຄະນະກໍ່ສ້າງຮາກຖານ; ຈຸດທີ 02ຈັດ 2 ຄັ້ງ ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນເຜີຍແຜ່

ເອກະສານໂດຍແມ່ນທ່ານ ສຸລິຈັນ ທ່ຽງຈັນໄຊ ກຳມະການພັກເມືອງ ຫົວໜ້າຫ້ອງການການເງິນ ຄະນະກຳສ້າງຮາກຖານ ແລະ ທ່ານ ສິມພານະ ຈັນທະລານຸສອນ ຮອງປະທານສານປະຊາຊົນເຂດ1 ຄະນະກຳສ້າງຮາກຖານ; ຈຸດທີ 03 ຈັດ 1 ຄັ້ງ ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນເຜີຍແຜ່ເອກະສານໂດຍແມ່ນທ່ານ ບຸນເລີດ ລັດຖະພອນ ຫົວໜ້າຫ້ອງການຍຸຕິທຳ ຄະນະກຳສ້າງຮາກ ແລະ ທ່ານ ໄຊຍະສິດ ຈັນທະວົງສາ ຮອງຫົວໜ້າຫ້ອງການ ການຄ້າ ຄະນະກຳສ້າງຮາກຖານ.

➢ ເປົ້າໝາຍເຂົ້າຮ່ວມມື: ເລຂາພັກບ້ານ, ຄະນະພັກບ້ານ, ສະມາຊິກພັກ, ການຈັດຕັ້ງ 5 ຕຳແໜ່ງງານຂອງບ້ານ ແລະ ປະຊາຊົນພາຍໃນບ້ານ ມີຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທັງໝົດ 271 ຄົນ, ຍິງ 113 ຄົນ.

➢ ໃນຕອນເຊົ້າຂອງວັນທີ 14 ພຶດສະພາ 2024 ເວລາ 8:00 ໂມງ ເຂດບົວແວງຄຳ ໄດ້ຈັດເຊື່ອມຊຶມຜັນຂະຫຍາຍ ເອກະສານສຶກສາອົບຮົມການເມືອງ-ແນວຄິດເພື່ອດຳເນີນກອງປະຊຸມໃຫຍ່ 3 ຂັ້ນຂອງພັກ ສຳລັບສະມາຊິກພັກ, ພະນັກງານຮາກຖານ, ປະຊາຊົນ ແລະ ຊັ້ນຄົນຕ່າງໆແບບຄຳຖາມ-ຄຳຕອບ ໄດ້ຈັດຢູ່ 05 ຈຸດ; ຈຸດທີ 01 ຈັດ 2 ຄັ້ງ ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນເຜີຍແຜ່ເອກະສານໂດຍແມ່ນທ່ານ. ຈິນດາວົງ ເຮືອງຊົມພູ ກຳມະການພັກເມືອງ ຫົວໜ້າຫ້ອງການ ເຕັກໂນໂລຊີ ແລະ ສື່ສານ, ຄະນະກຳສ້າງຮາກຖານ; ຈຸດທີ 02 ຈັດ 2 ຄັ້ງ ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນເຜີຍແຜ່ເອກະສານໂດຍແມ່ນທ່ານ ຂັນທະວິ ກາວສີ ກຳມະການພັກເມືອງ ຫົວໜ້າຫ້ອງການ ການຄ້າ, ຫົວໜ້າກຳສ້າງຮາກຖານເຂດບົວແວງຄຳ; ຈຸດທີ 03 ຈັດ 1 ຄັ້ງໃຫ້ກຽດຂຶ້ນປາຖະກະຖາໂດຍແມ່ນທ່ານ ອຸໂປນວຍພອນ ມາລາວົງ ຫົວໜ້າອົງການໄອຍະການເຂດ1, ຄະນະກຳສ້າງຮາກຖານ, ຈຸດທີ 04 ຈັດ 1 ຄັ້ງ ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນເຜີຍແຜ່ເອກະສານໂດຍແມ່ນທ່ານ ພັນທະບູນ ສີຫານຸວົງ ຫົວໜ້າຫ້ອງການສາທາ, ຄະນະກຳສ້າງຮາກຖານ ແລະ ຈຸດທີ 05 ຈັດ 1 ຄັ້ງ ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນເຜີຍແຜ່ເອກະສານໂດຍແມ່ນ ທ່ານ ນ. ສິນທະນາ ບຸນປະກອບ ຫົວໜ້າຫ້ອງການແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ, ຄະນະກຳສ້າງຮາກຖານ.

➢ ເປົ້າໝາຍເຂົ້າຮ່ວມມື: ເລຂາພັກບ້ານ, ຄະນະພັກບ້ານ, ສະມາຊິກພັກ, ການຈັດຕັ້ງ 5 ຕຳແໜ່ງງານຂອງບ້ານ ແລະ ປະຊາຊົນພາຍໃນບ້ານ ມີຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທັງໝົດ 334 ຄົນ, ຍິງ 153 ຄົນ.

➢ ໃນຕອນເຊົ້າຂອງວັນທີ 16 ພຶດສະພາ 2024 ເວລາ 8:30 ໂມງ ເທດສະບານ01 ໄດ້ຈັດເຊື່ອມຊຶມຜັນຂະຫຍາຍ ເອກະສານສຶກສາອົບຮົມການເມືອງ-ແນວຄິດເພື່ອດຳເນີນກອງປະຊຸມໃຫຍ່ 3 ຂັ້ນຂອງພັກ ສຳລັບສະມາຊິກພັກ, ພະນັກງານຮາກຖານ, ປະຊາຊົນ ແລະ ຊັ້ນຄົນຕ່າງໆແບບຄຳຖາມ-ຄຳຕອບ ໄດ້ຈັດຢູ່ 02 ຈຸດ , ຈຸດທີ 01 ຈັດ 2 ຄັ້ງ ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນປາຖະກະຖາໂດຍແມ່ນທ່ານ ສິມສຸກ ໄຊບຸນມີ ກຳມະການພັກເມືອງ, ຫົວໜ້າຫ້ອງການແຮງງານ ແລະ ສະຫວັດດີການສັງຄົມ, ຫົວໜ້າກອງກຳສ້າງຮາກຖານເທດສະບານ1. ຈຸດທີ 02 ຈັດ 2 ຄັ້ງ ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນປາຖະກະຖາໂດຍທ່ານ ນ. ຈຸນລາວັນ ພິລາໄຊພິທັກ ຮອງຫົວໜ້າສະຫະພັນແມ່ຍິງ, ຄະນະກຳສ້າງຮາກຖານ.

➢ ເປົ້າໝາຍເຂົ້າຮ່ວມມື: ເລຂາພັກບ້ານ, ຄະນະພັກບ້ານ, ສະມາຊິກພັກ, ການຈັດຕັ້ງ 5 ຕຳແໜ່ງງານຂອງບ້ານແລະ ປະຊາຊົນພາຍໃນບ້ານ ມີຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທັງໝົດ 260 ຄົນ, ຍິງ 112 ຄົນ.

➢ ໃນຕອນເຊົ້າຂອງວັນທີ 10 ພຶດສະພາ 2024 ເວລາ 8:30 ໂມງ ເທດສະບານ02 ໄດ້ຈັດເຊື່ອມຊຶມຜັນຂະຫຍາຍ ເອກະສານສຶກສາອົບຮົມການເມືອງ-ແນວຄິດເພື່ອດຳເນີນກອງປະຊຸມໃຫຍ່ 3 ຂັ້ນຂອງພັກ ສຳລັບສະມາຊິກພັກ, ພະນັກງານຮາກຖານ, ປະຊາຊົນ ແລະ ຊັ້ນຄົນຕ່າງໆແບບຄຳຖາມ-ຄຳຕອບ ໄດ້ຈັດຢູ່ 04 ຈຸດ; ຈຸດທີ 01 ຈັດ 2 ຄັ້ງ ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນເຜີຍແຜ່ເອກະສານໂດຍແມ່ນທ່ານ ນ. ຈັນມາລີ ແກ້ວມະນີຈັນ ກຳມະການພັກເມືອງ ຮອງປະທານກວດກາພັກ-ລັດເມືອງ, ຫົວໜ້າກອງກຳສ້າງຮາກຖານເຂດເທດສະບານ02; ຈຸດທີ 02 ຈັດ 2 ຄັ້ງໃຫ້ກຽດຂຶ້ນເຜີຍແຜ່ເອກະສານໂດຍແມ່ນທ່ານ ພັທ ລາຕີ ພິລາວົງ ກຳມະການພັກເມືອງ ຫົວໜ້າກອງບັນຊາການ ປກສເມືອງ, ຄະນະກຳສ້າງຮາກຖານ; ຈຸດທີ 03 ຈັດ2ຄັ້ງ ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນເຜີຍແຜ່ເອກະສານໂດຍແມ່ນທ່ານ ຈ່ອນນີ້ ວົງໄຊ ຫົວໜ້າຫ້ອງການຊາວໜຸ່ມ, ຄະນະກຳສ້າງຮາກຖານ, ຈຸດທີ 04 ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນເຜີຍແຜ່ເອກະສານໂດຍແມ່ນທ່ານ ພອນທິບ ອຸ່ນຈັນ ຮອງຫົວໜ້າຫ້ອງການແຜນການ, ຄະນະກຳສ້າງຮາກຖານ.

➢ ເປົ້າໝາຍເຂົ້າຮ່ວມມື: ເລຂາພັກບ້ານ, ຄະນະພັກບ້ານ, ສະມາຊິກພັກ, ການຈັດຕັ້ງ 5 ຕຳແໜ່ງງານຂອງບ້ານ ແລະ ປະຊາຊົນພາຍໃນບ້ານ ມີຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທັງໝົດ 193 ຄົນ, ຍິງ 102 ຄົນ.

❖ ລວມ 22 ຄັ້ງມີຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທັງໝົດ 1.058 ຄົນ, ຍິງ 480 ຄົນ.

➤ **ດ້ານດີ.**

- ໄດ້ຮັບການນໍາພາ-ຊີ້ນໍາຢ່າງໃກ້ຊິດ ແລະ ອໍານວຍຄວາມສະດວກຈາກຄະນະປະຈຳພັກເມືອງໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ, ມີເອກະສານ, ນິຕິກຳຕ່າງໆ ຄົບຖ້ວນ. ທຸກໆ ເປົ້າໝາຍແມ່ນໄດ້ເອົາໃຈໃສ່ເຂົ້າຮ່ວມຕາມການເຊີນ.
- ການຈັດຕັ້ງໂຄສະນາປາຖະກະຖາໄດ້ສໍາເລັດຕາມເປົ້າໝາຍທີ່ວາງໄວ້.
- ບ້ານໄດ້ໃຫ້ຄວາມສະດວກດ້ານສະຖານທີ່, ໄດ້ລະດົມກຸ່ມເປົ້າໝາຍຕາມການເຊີນ.
- ພະນັກງານຜູ້ຮັບຜິດຊອບແມ່ນມີຄວາມຫ້າວຫັນເຮັດສໍາເລັດທັນກັບເວລາ.

➤ **ດ້ານອ່ອນ.**

- ການເຕົ້າໂຮມປະຊາຊົນຍັງໄດ້ຈຳນວນໜ້ອຍ, ຄວາມເປັນເຈົ້າການຂອງປະຊາຊົນຈຳນວນໜ້ອຍໜຶ່ງ ຍັງບໍ່ທັນເອົາໃຈໃສ່ເທົ່າທີ່ຄວນ.
- ປະຊາຊົນຈຳນວນໜຶ່ງຍັງບໍ່ເປັນເຈົ້າການເຂົ້າຮ່ວມ, ສະແດງອອກບາງບ້ານຍັງມີໜ້ອຍ.
- ການເຕົ້າໂຮມປະຊາຊົນໄດ້ໜ້ອຍຍ້ອນຢູ່ໃນຊ່ວງເກັບກ່ຽວຜົນຜະລິດ.

➤ **ດ້ານຄົງຄ້າງ.**

- ຄວາມເປັນເຈົ້າການຂອງປະຊາຊົນບາງບ້ານ ຍັງບໍ່ທັນເອົາໃຈໃສ່ເທົ່າທີ່ຄວນໃນການເຂົ້າຮ່ວມເຊື່ອມຊຶມເອກະສານ.

➤ **ບົດຮຽນທີ່ຖອດຖອນໄດ້.**

- ຄະນະປະຈຳພັກເມືອງໄດ້ໃຫ້ຄວາມໃກ້ຊິດ, ມີແຜນການເຄື່ອນໄຫວລະອຽດ ແລະ ຊີ້ນໍາບັນຊາໂດຍກົງ.
- ຄວາມເປັນເຈົ້າການຂອງພະນັກງານທີ່ລົງກໍ່ສ້າງຮາກຖານແມ່ນໄດ້ເອົາໃຈໃສ່ນຳເອົາເອກະສານລົງເຜີຍແຜ່ຢູ່ຂັ້ນບ້ານສໍາເລັດຕາມການມອບໝາຍ.

ດັ່ງນັ້ນ, ຈຶ່ງຮຽນລາຍງານມາຍັງທ່ານ ຫົວໜ້າຄະນະໂຄສະນາອົບຮົມແຂວງ ບໍລິຄໍາໄຊ ເພື່ອຊາບ.

ຫົວໜ້າຄະນະໂຄສະນາອົບຮົມ



ແກ້ວວິໄລ ໄຊຍະຈັກ